

## **Ebtikar for Financial Investment Announces the Acquisition of 33.7% of Masary in a Transaction Valued at EGP 130 Million**

**25<sup>th</sup> June 2018**

Ebtikar for Financial Investment S.A.E (“Ebtikar”), a leading investor in the Non-Banking Financial Services sector with a shareholder base that includes MM Group for Industry and International Trade S.A.E - “MTIE.CA” and B Investments Holding S.A.E - “BINV.CA” announces today the acquisition of 33.7% of Masary in a transaction valued at EGP 130 million. Masary is a leading company operating in the Electronic Payments sector in Egypt with around 60,000 Points of Sale (PoS).

The acquisition of Masary marks the 4<sup>th</sup> investment for Ebtikar within the past year, after its previous investments in TBE Egypt for Payment Solutions and Services “Bee”, Vitas Misr for Microfinance and its most recent acquisition of Tamweel Group.

“The acquisition of Masary positions Ebtikar as one of the leading investors in the Electronic Payments sector in Egypt” said Mr. Aladdin Saba, Chairman of Ebtikar.

-END-

### **About B Investments**

Established in 2006, B Investments is an Egypt-based private equity firm and growth capital investor that pulls a wealth of expertise to actively create value in its portfolio companies.

The company’s portfolio investments include Madinet Nasr for Housing and Development (MNHD), TOTAL Egypt, Giza Systems, Ebtikar for Financial Investment, Infinity Solar Assets (3 solar power generating assets in Benban, Egypt).

B Investments is committed to unlocking value in companies through partnerships that will help create jobs and contribute to the growth of the Egyptian economy.

*[www.binvestmentsegypt.com](http://www.binvestmentsegypt.com)*

### **About Masary**

Masary, a leading Egyptian company operating in the Electronic Payments space, was established in 2009 with a focus to serve unbanked and underbanked consumers by revamping the micro payments eco-system through establishing innovative business models that connect Service Providers and Merchants.

Masary currently owns and operates 60,000 Points of Sale (PoS) across Egypt.

*[www.e-masary.com](http://www.e-masary.com)*

**B Investments Investor Relations  
Contact Information**

**Omar El Labban**

Head of Investor Relations

[olabban@bpepartners.com](mailto:olabban@bpepartners.com)

+2 (02) 24610304

[www.binvestmentsegypt.com](http://www.binvestmentsegypt.com)

## بيان صحفي

**اعلنت اليوم شركة إبتكار للتمويل الاستثماري الإستحواذ علي نسبة ٣٣,٧ % من شركة تطوير نظم البرمجة والدفع الالكتروني ش.م.م ("مصري")، في صفقة تقدر بـ ١٣٠ مليون جنيه**

٢٥ يونيو ٢٠١٨

اعلنت اليوم شركة إبتكار للتمويل الاستثماري ش.م.م والتي يضم هيكل ملكيتها شركة ام. ام جروب للصناعة والتجارة العالمية ش.م.م - "MTIE.CA" و بي انفستمنتس القابضة ش.م.م - "BINV.CA" أنها قد قامت بتوقيع عقد الإستحواذ على نسبة ٣٣,٧ % من شركة تطوير نظم البرمجة والدفع الالكتروني ش.م.م ("مصري") شركة رائدة في مجال الدفع الالكتروني وقد بلغت الصفقة حوالي ١٣٠ مليون جنيه.

ويعتبر هذا الإستحواذ هو الاستثمار الرابع التي قامت به شركة ابتكار خلال العام الماضي بعد إستثمارها في شركة تي. بي. أي مصر لحلول وخدمات السداد "Bee" وشركة فيتناس مصر للتمويل المتناهي الصغر ومجموعة شركات تمويل.

وقال السيد/ علاء سبع، رئيس مجلس الإدارة شركة إبتكار للتمويل الاستثماري "إن الإستحواذ على شركة مصري يضع شركة إبتكار كأحد أهم الشركات المستثمرة في مجال الدفع الالكتروني في مصر"

### عن شركة بي انفستمنتس

تأسست شركة بي انفستمنتس عام ٢٠٠٦، وهي واحدة من الشركات الرائدة في مجال إدارة الإستثمار المباشر في السوق المصري. وتتخصص الشركة في تنمية رؤوس الأموال عبر الإستثمار في مختلف الشركات والقطاعات الواعدة.

وتضم محفظة استثمارات الشركة مجموعة من أبرز الشركات الرائدة في مختلف القطاعات ومنها شركة «مدينة نصر للإسكان والتعمير» و«توتال مصر» و«جيزة للأنظمة» و«إبتكار للتمويل الاستثماري» و«انفينيتي للطاقة الشمسية» المالكة لثلاث محطات طاقة شمسية في منطقة بنيان بمحافظة أسوان.

وتلتزم الشركة بتعظيم القيمة من الشركات المصرية عبر عقد الشراكات المثمرة التي تساهم في توفير فرص عمل جديدة والمساهمة في دفع عجلة التنمية الاقتصادية في مصر.

[www.binvestmentsegypt.com](http://www.binvestmentsegypt.com)

### عن شركة تطوير نظم البرمجة والدفع الالكتروني ش.م.م ("مصري")

شركة مصري شركة مصرية رائدة تعمل في مجال المدفوعات الإلكترونية منذ تأسيسها في عام ٢٠٠٩ و الشركة تركز علي خدمة العملاء الغير مستفيدين من الخدمات المصرفية ، وذلك من خلال تطوير نظم الدفع الالكتروني التي تساهم في تعزيز الشمول المالي . تمتلك وتدير شركة مصري حالياً ٦٠,٠٠٠ نقطة بيع في جميع أنحاء مصر مما يساهم في تطوير بيئة اعمال المدفوعات ودعم العلاقات بين مقدمي الخدمات والتجار وعملائهم.

[www.e-masary.com](http://www.e-masary.com)

# EBTIKAR

FOR NON BANKING FINANCIAL SERVICES

إدارة علاقات المستثمرين

عمر اللبان

مدير علاقات المستثمرين

[olabban@bpepartners.com](mailto:olabban@bpepartners.com)

+٢ (٠٢) ٢٤٦١٠٣٠٤

[www.binvestmentsegypt.com](http://www.binvestmentsegypt.com)